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ZADEVA: VPRAŠANJA IN POBUDE  

 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika MS MOL postavljam županu in pristojnim službam MOL - OGDP 

ter JP LPT d.o.o. svetniško pobudo oz. vprašanje v zvezi s potrebami po dodatnih elektronskih 

označbah na informativnih zasloni (»led displejih«) ob cestah glede zasedenosti parkirnih hiš MOL v 

upravljanju JP LPT v centru Ljubljane zaradi lažjega usmerjanja prometa v centru mesta in 

izogibanju prometnim kaosom ob vsakodnevnih prometnih konicah. Omenjeno vprašanje se nanaša 

na nezadostni odgovor OGDP, ki namesto odgovorov po usmeritvenih tablah odgovarja s spletnim 

portalom PROMinfo ter v odgovoru napeljuje, da naj vozniki avtomobilov spremljajo med vožnjo 

spletni portal in tako kršijo predmetne predpise glede neuporabe pametnih telefonov in tablic med 

vožnjo. 

 

Hkrati prosimo pristojni oddelek za promet na MOL, JP LPT in posledično ČS Center za predstavitev 

idejne zasnove umestitve tabel po principu TIOS s prikazom prostih parkirnih mest vsem 

zainteresiranim, da lahko podajo mnenja in svoja razmišljanja.  

 

Pričakujem več medsebojnega sodelovanja med javnimi zavodi, ki urejajo promet v mestu ter OGDP 

in podajo mnenj več sodeležnikov pri oblikovanju odgovora MOL, saj le tako bomo uspešno 

usmerjali promet v mestu in se predhodno izognili in izogibali prometnim konicam ob delavnikih. 

 

Pričakujem odgovor, ki bo v stilu odgovora za napredni razvoj pametnih mest in ne trmasto 

vztrajanje MU MOL pri »statusu quo« in dejstvu, da se nič ne da in da ste obiskovalcem ter občanom 

prijazno mesto iz vidika prometa. V kolikor bi to bilo tako, ne bi bili priča skoraj vsakodnevnim  

prometnim zastojem ob delavnikih.  

 

Vnaprej hvala pristojnim za odgovor in uspešno reševanje prometne problematike pametnih mest. 

 

 

Lepo pozdravljeni 

 

 Matej Javornik 

Mestni svetnik SK SMC  

 

 

 

 

 

Priloga: 

- Odgovor OGDP na zastavljeno prvotno vprašanje  

 



 

 



 

 

 


